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Jaarverslag 2022 
 
De Stichting Fonds voor Pluimveebelangen (hierna te noemen Fonds) is opgericht op 
twaalf juni 1936. De stichting heeft als doel het bevorderen van ontwikkelingen op het 
gebied van de dierlijke productie in het algemeen en de pluimveesector in het 
bijzonder. Met name ontwikkelingen in de pluimveesector, gericht op een 
toekomstbestendige verduurzaming, op het gebied van arbeid, diergezondheid, 
dierenwelzijn en voedselveiligheid worden door het Fonds gestimuleerd.  
 
Het bestuur van het Fonds heeft in 2022 bestaan uit: 
ir A. Sneep, Breda, voorzitter  
C. de Jong, Waddinxveen, plv voorzitter 
A. Butijn, Wijk en Aalburg, lid  
E.J. Oplaat, Markelo, lid  
mevr. ir. C.L. Hagen, Driebergen, lid 
G.J. Oplaat, Markelo, lid 
ir. B.M. Dellaert, Rotterdam, adviseur 
mw dr ir F. Leenstra, Lelystad, adviseur  
ing. J.T. Wolleswinkel, Renswoude, adviseur 
J.N. Schouwenburg, Leiden, secretaris-penningmeester  
 
Het bestuur heeft in 2022 vergaderd op 21 april, 23 september en 9 december.  
 
21 april 
Het plan was om deze vergadering te combineren met een werkbezoek aan de 
insectenbroederij van Avingstan in Barneveld. Vanwege de HPAI-situatie is besloten 
niet in Barneveld te vergaderen en het werkbezoek uit te stellen. 
Het bestuur heeft met instemming kennisgenomen van de herbenoeming van de 
heer G.J. Oplaat als bestuurslid namens de Nepluvi voor een nieuwe periode van 4 
jaar.  
Het bestuur heeft verder het jaarverslag 2021 goedgekeurd.  
In het beleidsplan van het Fonds zijn criteria vastgesteld op grond waarvan subsidie-
aanvragen beoordeeld worden. Het bestuur heeft deze geëvalueerd en komt tot de 
conclusie dat deze geen aanpassing behoeven. 
In de vergadering van december 2021 heeft het bestuur een aanvraag voor 
financiële ondersteuning van Raven Feed aangehouden. Dit betreft de ontwikkeling 
en praktijktest van een decentrale geautomatiseerde insectenkweek module (RSH). 
Op basis van aanvullende informatie die door de indieners is verstrekt, heeft het 
bestuur besloten een lening van € 50.000 te verstrekken. De lening heeft een looptijd 
van 5 jaar. Vanaf 1 januari 2025 is er een rente van 7% over het uitstaande bedrag 
verschuldigd. 



FPB23.01  2 
 

 
 
 

Het bestuur heeft ook met genoegen kennisgenomen van de voortgang van 
verschillende projecten die door het Fonds worden ondersteund. 
 
23 september 
Vanwege de voortdurende HPAI situatie is besloten het werkbezoek aan Avingstan 
opnieuw uit te stellen.  
De jaarrekening 2021 is goedgekeurd. 2021 was wederom een goed beleggingsjaar. 
Het vermogen van het Fonds bedroeg per 31 december 2021 ca € 4,8 miljoen. 
 

Tijdens de vergadering zijn verder de actuele ontwikkelingen rond de 
beleggingsportefeuille  besproken met vertegenwoordigers van de Rabobank. Zoals 
verwacht is 2022 een slecht beleggingsjaar geweest. Verder zijn de uitgangspunten 
voor het beleggingsbeleid, zoals in 2021 vastgelegd in het beleggingsstatuut van de 
Stichting, besproken. De conclusie hiervan was dat deze geen aanpassing 
behoeven. 
 
Door in Ovo is een presentatie gegeven over het project Eve. Dit betreft het 
ontwikkelen van een systeem waarmee de kuikenbroederijen veel meer informatie 
kunnen vergaren over het verloop van het broedproces en op grond daarvan 
maatregelen kunnen treffen die het broedresultaat kunnen verbeteren. Dit project 
heeft al veel zinvolle resultaten opgeleverd. Prioriteit ligt nu bij de commercialisatie. 
Het bestuur heeft verder een bijdrage van € 395.000 (incl BTW) toegezegd aan 
AVINED voor een “Veldstudie verificatie Salmonella”. Het doel van dit driejarige 
project is om weer toestemming te krijgen van de Europese Commissie om verificatie 
onderzoek uit te voeren bij koppels pluimvee die verdacht worden van besmetting 
met een relevant Salmonella serotype. De huidige aanpak (directe ruiming van alle 
verdachte koppels) leidt tot grote (en onnodige) financiële schade, zowel voor de 
sector als de getroffen bedrijven.  
Een tweede aanvraag, het opzetten van een circulaire keten voor het verduurzamen 
van retourbrood, is aangehouden in afwachting van nadere informatie door de 
indieners. Tot slot heeft het bestuur met instemming kennisgenomen van de 
voortgang van diverse lopende projecten. 
 
9 December 
In deze vergadering kwamen de volgende onderwerpen aan de orde: 
Het bestuur heeft de aanvullende informatie mbt een project over verduurzaming van 
retourbrood besproken. Op basis van deze informatie heeft het bestuur besloten om 
de gevraagde financiële bijdrage niet toe te kennen.  
Naar aanleiding van een overzicht van ingediende en toegekende aanvragen voor 
financiële steun heeft het bestuur een diskussie gevoerd over de kwaliteit en 
kwantiteit van de ingediende projecten. Het aantal aanvragen lijkt de afgelopen jaren 
wat terug te lopen, onder meer veroorzaakt door alle ontwikkelingen (HPAI, stikstof, 
hoge energieprijzen etc) waarmee de sector wordt geconfronteerd. Maw de secor 
heeft nu duidelijk andere prioriteiten. Afgesproken wordt om het komende jaar in 
ieder geval meer aandacht te genereren voor het bestaan van het Fonds. 
Verder heeft het bestuur de voortgang besproken van diverse lopende projecten 
waaraan het Fonds een bijdrage heeft verstrekt. 
 
Nieuwegein, Adam Sneep,  
voorzitter 


